
 

STYREMØTE ONS 29 AUG, KL 19.00, PÅ KONTORET 

SAK 32/12 

Godkjenning av møteinnkalling 

-ok 

SAK 33/12 

Godkjenning av saksliste 

-ok 

ORIENTERINGSSAKER 

SAK 34/12 

Orientering fra gruppene 

-Alagets leder måtte trekke seg fordi han jobber for mye borte og føler han 

ikke fikk gjort jobben sin godt nok. Kristian Bakke sitter som leder ut sesongen. 

Havnnesfestivalen utført. 

Tor Martin Mienna har tadd overgang til TUIL. 

Ennå spennende å se om laget holder seg i 3.divisjon 

Aldersbestemt; 

St.hansturneringa godt gjennomført 

Mange lag deltok på Altaturneringa, med mange goe resultat. Både foreldre, 

spillere, trenere og oppmenn trivdes. 



Lagene er nå godt i gang med kamper etter ferien. 

SAK 35/12 

Anlegg – Lisbeth informerer 

Flomlysanlegg, kiosk og speakerbue er nå ferdig. Åpning av anlegget tors 30 aug. 

Det vil utover høsten bli drenert nede på anlegget. Avventer svar fra kommunen 

på hva de dekker, da de har ansvar for overflatevann. 

St.hansturneringa har nå overtadd den gamle kiosken og flyttet den til 

gressbanen. Den andre brakka skal disp av aldersbestemt og st.hansturneringa. 

SAK 36/12 

Intern sak 

SAK 37/12 

Norwaycup ….her må jobben starte tidl 

-salg av rabattkort 

-salg av kalendere 

 Vedtak-Det innkalles til foreldre og spillermøte for jenter og gutter 97 og 98. 

Nytt fra i år er at spillerne også skal selge årskalender. Rabattkort og kalender 

gir spillerne en egenandel på 2000 kr. Kalenderen og rabattkort skal være klar 

for salg medio okt. 

SAK 38/12 

Flerbrukshall 

Foreslår at vi starte jobben nå! Vi har ikke noe bedre økonomi om 10 år. 

Lisbeth legger fram noen tanker omkring dette, og ønsker innspill fra alle. 

vedtak-Saken tas vidr til hovedlaget. Lars Høgbakk ønsker å sitte i denne 

gruppa.. 

BESLUTNINGSSSAKER 

SAK 39/12 



Vedtak trenerkurs for Nils Trygve 

- Styret innvilger trenerkurset. 

- Nils Trygve skal gjennomføre trenerkurs for gruppas trenere 

SAK 40/12 

Moill til gressbanen 

- Styret har vedtatt at banen ikke trenger nytt moillag, og at moilla vil bli 

brukt til myggbanene. Det legges på etter St.hanturneringa neste år 

SAK 41/12 

Avslutning for aldersbestemte lag, trenere og oppmenn 

-Styret i aldersbestemt skal diskutere dette. Blir det ei felles avslutning for 

alle lag, eller skal vi ha det som vi har hadd det. 

SAK 42/12 

Restanser på treningavg og medlemskontigent 

- Det vil bli sendt ut påminnelse til alle som ikke har betalt. Spillere som har 

utestående medlemskontigent og treningsavgift må vi utestenge fra 

kamper. Dette fordi det har noe med forsikring av spiller å gjøre 

 

SAK 43/12 

Intern sak 

SAK 44/12 

Intern sak 

SAK 45/12 

EVT. 

Mvh 

lisbeth 

 



 

 


